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Prognosen är dock positiv för att sommaren 
är i antågande men låt oss vara sparsamma 
på hemestern. En god bok i en vilstol på 
altanen är underskattad. Den stärker både 
kropp och själ och dämpar inflationen.

Trevlig sommar önskar Anders med personal

Vad händer med konjunkturen? Det är frågan som många 

fortsätter att ställa sig. Häromdagen var jag på en av våra bankers 

konjunkturanalyser. Siffrorna för inflationen, kronkursen och 

utmaningarna framöver var dystra i den bedömning banken gjorde. 

Det kommer att bli sämre innan det blir bättre. 

Riksbanken spås höja räntan med 25–50 
räntepunkter, och det behövs, för att få 
genomslag i penningpolitiken och för att 
få inflationen att sjunka till en acceptabel 
nivå. Att få ner inflationen till Riksbankens 
mål på 2 % tar f lera år och kronan är och 
förblir rekordsvag för f lera år framöver. 
Euron hade varit mycket säkrare. Dystert 
men tydligt budskap. Vi behöver hålla 
igen. Det gör vi dock inte ännu generellt, 
många har fått det tuffare, inte minst de 
med låga inkomster och de med stora lån. 
Kombinationen förskräcker, men många 
konsumenter fortsätter att konsumera 
och använder nu det överskott de samlat 
under de goda åren. Framför allt gäller 
detta restaurangbesök och utlandsresor 
som ännu inte känt av de bistrare tiderna 
i någon större omfattning. Produktionen 

går fortsatt hyggligt främst beroende på 
den svaga kronan som ger billigare svenska 
produkter i utlandet. Detta håller än så 
länge också uppe efterfrågan på arbetskraft. 
Arbetslösheten är fortsatt låg. En annan 
mer negativ konsekvens av låg kronkurs är 
att svenska bolag nu blir billigare att köpa 
för utländska investerare, vi riskerar därmed 
att förlora svenska kronjuveler till utländska 
köpare och riskkapitalbolag.

Med tanke på min analys i förra 
Företagsamt angående metaforen ”vargen 
kommer”, så har valpningen nu skett under 
våren, valparna blev många och risken är 
stor att de snabbt växer till över sommaren 
och början av hösten. Riksbankens 
ställningstagande nästa gång ger oss det 
omedelbara svaret.

Ledare

Energi och framtidsplaner 
i textilnätverket ACTE
Hållbarhet var på agendan när ACTE hade årsmöte i 

Borås i april. Med Borås Stad som fortsatt ordförande 

är siktet inställt på att tillsammans bli ännu bättre 

på att ta hand om textilavfall samt utforma en mer 

klimatsmart textilproduktion.

ACTE (Association des Collectivités Textiles Européennes) bildades 
1991 och består av ett 30-tal kommuner i Portugal, Italien, Spanien 
och Sverige där det finns textilindustrier. Även organisationer som 
Nordiska Textilakademin och Marketplace Borås är med. Nätverkets 
syfte är att bevara och utveckla den europeiska textilindustrin. 

I samband med årsmötet i Borås gjordes studiebesök där besökarna 
fascinerades av Etons produktion, smart återanvändning hos Rethink 
Borås och all idérikedom på Textile Fashion Center.

Utifrån resultaten i projektet ”White paper” som presenterades på 
årsmötet utformades två nya projekt. Det ena har fokus på kommande 

skärpta EU-krav på att ta hand om textilavfall, vilket innebär att nya 
innovativa lösningar måste till. 
– Nätverkets ambition är att driva utvecklingen av effektivare 
återvinning, berättar näringslivsutvecklarna Nelly Hayek och 
Caroline Carlsson som jobbar med ACTE tillsammans med 
kollegorna Jonas Widerström och Peder Wahlberg.

Det andra projektet handlar om framtidens textilproduktion. Härnäst 
består arbetet av att identifiera företagens behov samt initiera möten 
och dialog för att få till stånd nya samarbeten och därigenom en 
hållbar produktionskedja i Europa.

Nelly och Caroline tycker att ACTE har fått något av en nystart 
efter pandemin.
– Förut fick vi be om intresse. Nu är det en helt annan energi. Alla 
pratar i mun på varandra och är verkligen engagerade. Det är jätteroligt!

Anders Glemfelt



Fastighetsmarknadsdagen: arena för 
visioner och nya samarbeten 
Med en fastighetsmarknad i förändring är 

det viktigare än någonsin med dialog mellan 

kommunen och företagen. Det konstaterades 

när den årliga Fastighetsmarknadsdagen nyligen 

arrangerades i Borås. Stort fokus var på fortsatt 

digitalisering och hållbart byggande.

Fastighetsmarknadsdagen hölls den 30 maj på Borås Kongress och 
lockade som vanligt många aktörer inom fastighetsnäringen i kommunen. 
Anna Mattsson, digital näringslivsutvecklare och etableringsansvarig 
för industrimark, menar att det är ett viktigt evenemang.
– Vi gillar att samverka i Borås och Fastighetsmarknadsdagen är en viktig 
mötesplats för att diskutera visioner och skapa framtida samarbeten.

Arrangörerna för Fastighetsmarknadsdagen är Fastighetssverige, 
lokalnytt.se och Nordic Property News i samarbete med Borås Stad. 
De hade som vanligt satt ihop ett digert program som bjöd på en 
mix av presentationer och trendspaningar, analyser och inspiration. 
Exempelvis höll stadsarkitekten Richard Mattsson ett föredrag på 
temat ”Så här ska framtidens Borås se ut”.
– Marknaden håller ju på att förändras i snabb takt och 
fastighetsbranschen behöver nu ställa om. Borås stad har en viktig del 
i detta arbete genom att bland annat redovisa hur vi jobbar med att ta 
fram nya industriområden, säger Anna Mattsson.

Joakim Hedin, vd för logistikfastighetsbolaget Bockasjö, deltog likt 
tidigare år på Fastighetsmarknadsdagen. Han värdesätter evenemanget.
– Det är ett viktigt forum för att få information om vad som händer 

i Borås, vad kommunen gör för att skapa ny industrimark. Vi som 
aktörer inom fastighetsbranschen behöver helt enkelt veta hur 
spelplanen ser ut för att kunna agera därefter, säger Joakim Hedin.

Fastighetsbranschen står inför flera utmaningar. Fortsatt stigande 
räntor påskyndar behovet av nya lösningar för smartare och 
mer kostnadseffektivt byggande. Andra utvecklingsområden är 
digitalisering och hållbarhet som också var två programpunkter under 
Fastighetsmarknadsdagen.
– Digitaliseringen och miljöaspekten är alltid högt upp på agendan 
när vi uppför fastigheter. Våra hyresgäster installerar alltid någon 
form av automationslösning för effektiv hantering av varor. När 
det gäller hållbarhet är vår ambition att ha nollutsläpp på sikt och 
även bygga mer i trä. Vi kollar just nu till exempel på ett projekt där 
stommen är helt i trä, berättar Joakim Hedin.

Anna Mattsson summerar ännu en högintressant och värdefull 
Fastighetsdag. Hon gillar att få ”vara en fluga på väggen” och lyssna 
på alla tankar och visioner. 
– Det är viktig input för oss på näringslivsenheten för att kunna 
hjälpa våra entreprenörer att förverkliga sina drömmar och skapa 
tillväxt i alla led.

Anna vill också passa på att tacka alla inom fastighetsbranschen i 
Borås för att de är så framåtlutade och positiva trots det pressande 
läget på marknaden. 
– Borås Stad går in i ett skede där det sker mycket planering och har 
bjudit in företagen till dialog. Vi har som vanligt fått bra gensvar och 
det är vi tacksamma för. Det är så vi bygger tillväxt tillsammans.
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Långsiktigt arbete ska hitta 
jobb åt utsatta grupper

Arbetsmarknadshandläggare Robert Söderström 

leder ett uppdrag mellan Arbetslivsförvaltningen, 

Borås Stad Näringsliv, Arbetsförmedlingen och 

företagen i Borås. Tanken är att skapa en tätare 

samverkan mellan näringslivet och kommunen i 

en strävan att hjälpa personer som har svårt att 

komma in på arbetsmarknaden.

Uppdraget startade i mars och är en långsiktig satsning som går under 
namnet ”Socialt hållbart Borås – förutsättningar för arbete”. Insatser 
inriktas på att hjälpa personer med funktionsnedsättning, som är 
utomeuropeiskt födda och/eller har kortare utbildning än gymnasienivå.
– Forskning visar att det är dessa grupper som har svårast att ta sig in 
på arbetsmarknaden, berättar Robert Söderström.

I ett första skede fokuseras insatserna på uppsökande arbete och 
kartläggning av arbetssökande på Norrby. Robert har också hunnit 
med att besöka ett 20-tal företag för att informera dem om uppdraget 
och fånga upp eventuella behov av nyanställningar. Han har även 
deltagit i en del sammankomster, exempelvis företagsluncher.

Hur har responsen varit bland företagen?
– Jag har fått ett mycket bra bemötande! Det finns en vilja att se bortom 
eventuella språksvårigheter och avsaknaden av formella utbildningar.

Arbete har redan burit frukt.
– Det är några personer som är aktuella för lokalvårdsjobb. Det 
har även dykt upp f ler jobb där jag än så länge inte har hittat 
personer med rätt kompetenser. Framför allt finns det ett stort 
behov av fordonstekniker.

Robert Söderström ser ljust på 
fortsättningen av uppdraget.
– Det finns definitivt ingen 
brist på vilja varken bland 
företag eller arbetssökande. 
De som jag varit i kontakt 
med vill inget hellre än att få 
ett jobb och kunna försörja 
sig själva.

Vill du veta mer? 
Skriv några rader till 
robert.soderstrom@boras.se

Näringslivsdagen 5 oktober 2023

I år firar Näringslivsdagen 10-årsjubileum. En speciell dag då näringslivet 

och beslutsfattare från hela Sjuhäradsbygden träffas under temat  

Samverkan. Några få företag har dessutom möjligheten att lysa lite extra. 

Det är exakt det ditt företag kommer att göra som sponsor eller partner.  

Hör av dig, men vänta inte för länge, platserna är begränsade.

TIOÅRS- 
JUBILEUM

Låt ditt företag lysa på Näringslivsdagen!
Kontakta Caroline:
0768-88 71 23

caroline.carlsson@boras.se

naringslivsdagenboras.se

Huvudarrangörer: Diamantsponsorer:



Nelly ansvarar för det textila nätverket ACTE och driver 
olika textilprojekt. Exempelvis ”Transitions”, ett samarbete 
med Nordiska Textilakademin och flera europeiska partners 
vars syfte är att modernisera utbildningen för att möta 
framtidens behov av en cirkulär textilindustri.

Caroline är projektledare för Näringslivsdagen – regionens 
största branschöverskridande näringslivsevent. Hon arbetar 
också med textila frågor, främst på europeisk nivå genom 
nätverket ACTE, men också i projekt med lokala aktörer.

NÅGRA AV OSS SOM JOBBAR 
PÅ BORÅS STAD NÄRINGSLIV

CAROLINE CARLSSON

Näringslivsutvecklare

Bäst med jobbet:
Variationen och möjligheten 
att driva frågor som har en 
positiv inverkan både lokalt 
och internationellt.
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Företagsamt ges ut av 
Borås Stad Näringsliv, 
Kungsgatan 55, 501 80 Borås
Ansvarig utgivare: Anders Glemfelt
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Text/research: Magnus Swedestam
Tryck: Stema Specialtryck AB

NELLY HAYEK
Näringslivsutvecklare

Bäst med jobbet:
Att tillsammans med 
fantastiska kollegor hitta 
lösningar på superintressanta 
utmaningar för textilnäringen 
i Sverige och övriga Europa.



Kontakt

Önskar ni få vårt nyhetsbrev via mejl, 

kontakta Pia Andersson: 

telefon: 0768-88 70 09 

e-post: pia.andersson@boras.se

Nelly Hayek
Näringslivsutvecklare
Telefon: 033-35 71 33
nelly.hayek@boras.se

Peder Wahlberg
Näringslivsutvecklare
Telefon: 0734-32 74 61
peder.wahlberg@boras.se

Per Florén
Näringslivsutvecklare
Telefon: 0708-99 04 30
per.floren@boras.se

Pia Andersson
Näringslivsutvecklare
Telefon: 0768-88 70 09
pia.andersson@boras.se

Robert Brikić  
Näringslivsutvecklare
Telefon: 0768-887162 
robert.brikic@boras.se

Robert Söderström 
Näringslivshandläggare 
arbetsmarknad 
Telefon: 033-35 84 05 
robert.soderstrom@boras.se

Sara Thiel
Näringslivsutvecklare
Telefon: 0768-88 71 15
sara.thiel@boras.se

Anders Glemfelt
Näringslivschef
Telefon: 033-35 70 53
anders.glemfelt@boras.se

Anna Bergengren
Näringslivsutvecklare
Telefon: 0732-68 74 75
anna.bergengren@boras.se

Anna Mattsson
Etableringsansvarig och 
digital näringslivsutvecklare
Telefon: 0734-32 75 80
anna.mattsson@boras.se

Annika Hansson
Näringslivskoordinator
Telefon: 0768-88 70 52
annika.hansson@boras.se

Caroline Carlsson
Näringslivsutvecklare
Telefon: 0768-88 71 23
caroline.carlsson@boras.se

Gunilla Hell Bellman
Näringslivsutvecklare 
Telefon: 0768-88 70 63 
gunilla.hell.bellman@boras.se 

Ingrid Nyman
Näringslivsutvecklare
Telefon: 0768-88 71 03
ingrid.nyman@boras.se

Jonas Widerström
Internationell 
näringslivssamordnare
Telefon: 033-35 71 72
jonas.widerstrom@boras.se
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